
OHLAS JEDNOHO Z RODIČŮ 
 

Dobrý den, pane Čížku! 

Váš e-mail jsem přečetl jedním dechem a jsem opravdu moc rád, že jste se obrátil 
i na mě. Pokusím se komentovat Vaše názory z mého pohledu. 

Celý projekt VTM je, podle mého názoru, rozhodně krok správným směrem. Můžu 
upřímně říct, že můj syn se na každou takovou akci hrozně moc těší a bere ji jako 
jakousi formu odměny za svůj celkový přístup k hokeji a svým povinnostem (doma 
prezentujeme hokej a školu jako spojité nádoby a u nás nejde dělat jedno bez 
druhého). Kdyby byla možnost absolvovat více akcí, které by byly pod hlavičkou 
hokejového svazu, bylo by to skvělé. Navíc, kdyby rodiče měli dopředu alespoň 
částečný přehled o termínech akcí, bylo by to ještě skvělejší. Když by se k tomu 
přidala podpora z klubu (nemyslím materiální, jen prostě kluky bez řečí uvolnit), bylo 
by to nejskvělejší! 

To, že bych se na těchto akcích podílel finančně, nevidím absolutně jako zásadní 
překážku! Když o tom vím předem, dokážu se na to i předem připravit. Přesto, 
že nejsem zastáncem soukromých hokejových kempů nebo kurzů, několika jsme se 
jich přesto zúčastnili. A efekt? Žádný! Máme doma jeden malý dres na památku. 
Všechny komerční akce tohoto typu jsou prostě obchod a slouží k tvorbě zisku. Když 
by ale existovala možnost zúčastnit se tréninku, soustředění nebo turnaje v rámci 
projektu VTM, určitě bych ji, jako rodič, přivítal. A docela živě si představuji Adamovu 
reakci na to, že může jet na další "výběr". Je mi jasné, že na akcích pod hlavičkou 
hokejového svazu se prostě musí postupovat podle nejmodernějších metodik a 
profesionální přístup k hokeji a ke všemu kolem něho je zde naprostý standard. Když 
si k tomu přidám to, že se akcí VTM účastní kluci podle toho, jak je hokej baví a ne 
podle toho, kolik zaplatí, vidím to ve velmi dobrém světle a nelitoval bych ani větší 
finanční náročnosti. Zkrátka, když by s kluky hokejový svaz pracoval navrženým 
způsobem, rozhodně bych nelitoval investovaných peněz. 

K neefektivitě nákladů se jako rodič nějak zásadně vyjadřovat nebudu. Ono totiž 
"přerozdělování společných peněz" nese s sebou docela přirozeně neskutečně 
dlouhou řadu pohledů a názorů. A určit, jak "správně" peníze investovat, je velký 
problém. Trošku se ale asi svazu zastanu v oblasti, která je trefně nazvaná materiální 
vybavení. Díky tomuto materiálnímu vybavení by se mělo svazu podařit celý projekt 
VTM daleko lépe prezentovat a tím i přilákat k hokeji další lidi. Záměrně říkám lidi, 
protože v tom jsou obsaženy děti, jejich rodiče a také tolik důležití sponzoři. Přidám 
ale svůj názor, kam by asi mělo směřovat podstatně více prostředků z hokejového 
svazu. Do trenérů mládeže! Svaz by měl daleko lépe motivovat mladé, zapálené a 
perspektivní trenéry. Když bude trenér odvádět výbornou práci, budou děti z hokeje 
chodit o hodně spokojenější a šťastnější a to by měl být asi i cíl práce s mládeží - 
vychovávat spokojené a šťastné děti.       

Marketingový potenciál jistě v projektu VTM je, a určitě ne malý. Ale obávám se, 
že na něho má zcela zásadní vliv současná ekonomická situace většiny běžných 
firem a získat partnera pro celý projekt bude velmi složitý úkol. 

Rozhodně si myslím, že by se hokejový svaz podobnými náměty zabývat měl. A 
rozhodně si myslím, že by jedním z hlavních cílů činností hokejového svazu měla být 
podpora trenérů mládeže, podpora jejich zápalu pro věc, podpora jejich nadšení a 
podpora jejich hokejového "fanatismu".  



 

Jsem fakt moc rád, že jsem dostal možnost se k Vašim nápadům, postřehům a 
doporučením vyjádřit. Hodně často nad hokejem přemýšlím, hodně často "si sám 
sobě do kapsy" vymýšlím, co by mohlo být u nás v klubu u mládeže lépe a hodně 
často si říkám, čím kluka ještě více motivovat, aby ho hokej bavil co nejdéle to bude 
možné alespoň tak, jak ho baví teď. Nechci z něho Jágra, chci z něho spokojeného 
kluka, který v hokeji vždycky uvidí hlavně skvělou zábavu. Snad se to podaří i díky 
Vám a Vašemu přístupu k hokeji. 

Hlavně doufám, pane Čížku, že Vaše energie, zápal a chuť něco zlepšit padne na 
úrodnou půdu. Je moc potěšující vědět, že jsou kolem mně v hokeji ještě lidé, co 
nehledají jen svůj osobní prospěch, ale zajímají se o budoucnost hokeje a o 
budoucnost našich dětí! 

Pane Čížku, tímto Vám dávám svolení mně jakkoliv citovat, bez obav můžete 
uvést i jméno. Jen Vás pěkně poprosím, dáte mi vědět, jestli se svaz Vašimi názory 
zabýval? 

Moc Vám díky a hodně zdaru!!! 


